



Banier Edition, distributeur de tissus, fabricant de tapis et moquettes sur-mesure, affirme son expertise en créant sa première collection d'édition. La maison s'appuie sur des ateliers reconnus en Asie et en Europe. Maîtrise des matières et engagement pour des fibres responsables et innovantes (recyclées, abaca, jacinthe d'eau, etc.) : chaque pièce allie savoir-faire et technologie. Depuis sa création, en 2008, la maison collabore avec des marques de tissus du monde entier. Architectes, décorateurs, hôtels et boutiques lui confient des créations exclusives. Fidèle à son esprit d'ouverture, l'éditeur s'entoure d'artistes qui enrichissent ses collections.

*Banier Edition, a fabric distributor and manufacturer of custom rugs and carpets, is showcasing its expertise by creating its first edition collection. The company works with renowned workshops in Asia and Europe. With its mastery of materials and commitment to responsible and innovative fibers (recycled, abaca, water hyacinth, etc.), each piece combines craftsmanship and technology. Since its creation in 2008, the company has collaborated with fabric brands from around the world. Architects, interior designers, hotels, and boutiques entrust it with exclusive creations. True to its spirit of openness, the publisher surrounds itself with artists who enrich its collections.*

## BANIER ÉDITION